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Buenos días a todos, 

Buenos días a todas, 

 

Dentro de una semana, el martes día 19, escogemos la dirección que va a encabezar un proyecto 

común de Escuela para los próximos cuatro años. 

He presentado mi candidatura porque pienso que puedo contribuir desde mi lugar, desde mi talante 

y desde mi experiencia a conseguir esa Escuela de excelencia que deseamos. 

Comparten conmigo esta visión Paula Fernández-Gago, Miguel Abelleira, Patricia Alonso y Óscar 

Pedrós. Un grupo de personas que reflejan en su triple transversalidad las distintas edades, las 

distintas áreas y las distintas sensibilidades de la Escuela. Un equipo del que me siento orgulloso y 

que, con entusiasmo e ilusión, se presenta para trabajar por una Escuela mejor. 

Queremos que la coincidencia de este periodo de acción con los 50 años de vida de la Escuela, desde 

su creación en agosto de 1973, suponga no una celebración conmemorativa, sino un reto, un estímulo 

y un desafío para que afrontemos su futuro en plenitud, manteniendo su carácter de buque insignia 

de la UDC, formando parte del grupo de cabeza de las escuelas españolas, y reforzando su presencia 

gallega e internacional, dentro del mundo global en el que nos movemos hoy. 

Esto sólo será posible si logramos que la tarea de la dirección se multiplique en ondas concéntricas y 

si nuestro empuje es compartido y reforzado por las mil personas que constituimos hoy la Escuela: 

alumnado, profesorado y personas de la administración, de los servicios y de apoyo, que con su tarea 

hacen más fácil la vida diaria. 

En los próximos días iremos avanzando las ideas e intenciones que conforman nuestro programa. En 

las mesas redondas convocadas durante la campaña queremos responder a vuestras preguntas y 

escuchar vuestras inquietudes. De forma conjunta, avanzaremos mejor. 

La Escuela del siglo XXI puede ser una realidad si contamos con vuestra confianza y apoyo.  

 

 

José Ramón Alonso Pereira 
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Bos días a todos, 

Bos días a todas, 

 

Dentro dunha semana, o martes día 19, escollemos a dirección que vai encabezar un proxecto común 

de Escola para o próximos catro anos. 

Presentei a miña candidatura porque penso que podo contribuír desde o meu lugar, desde o meu 

talante e desde a miña experiencia para conseguir esa Escola de excelencia que desexamos. 

Comparten comigo esta visión Paula Fernández-Gago, Miguel Abelleira, Patricia Alonso e Óscar 

Pedrós. Un grupo de persoas que reflicten na súa tripla transversalidade as distintas idades, as 

distintas áreas e as distintas sensibilidades da Escola. Un equipo do que me sinto orgulloso e que, con 

entusiasmo e ilusión, se presenta para traballar por unha Escola mellor. 

Queremos que a coincidencia deste período de acción cos 50 anos de vida da Escola, desde a súa 

creación en agosto de 1973, supoña non unha celebración conmemorativa, senón un reto, un estímulo 

e un desafío para que afrontemos o seu futuro en plenitude, mantendo o seu carácter de buque insignia 

da UDC, formando parte do grupo de cabeza das escolas españolas, e reforzando a súa presenza galega 

e internacional, dentro do mundo global no que nos movemos hoxe. 

Isto só será posible se logramos que a tarefa da dirección se multiplique en ondas concéntricas e se o 

noso empuxe é compartido e reforzado polas mil persoas que constituímos hoxe a Escola: alumnado, 

profesorado e persoas da administración, dos servizos e de apoio, que coa súa tarefa fan máis fácil a 

vida diaria. 

Nos próximos días avanzaremos as ideas e intencións que conforman o noso programa. Nas mesas 

redondas convocadas durante a campaña queremos responder as vosas preguntas e escoitar as vosas 

inquietudes. De forma conxunta, avanzaremos mellor. 

A Escola do século XXI pode ser unha realidade se contamos coa vosa confianza e apoio.  

 

 

José Ramón Alonso Pereira 


